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 Asianro 393/11.05.02/2017 

§ 47 

Valtuutettu Saila Rinteen ym. valtuutettujen aloite koskien metsänhakkuujätteiden 

hyödyntämistä 

 

 

Päätöshistoria 

 

Kaupunginvaltuusto 13.3.2017 44 §  

 

 ”Valtuutettu Saila Rintee jätti seuraavan aloitteen: 

 

”Metsänhakkuujätteiden hyödyntäminen 

 

Kaupungin metsänhoitotoimien jälkeen metsiin jää runsaasti puutavaraa, jota 

kaupunkilaiset voisivat hyödyntää takkapuina tai saunan lämmityksessä. 

Asukkaat eivät kuitenkaan uskalla omin luvin mennä metsään keräämään it-

selleen puuta. Jos käyttökelpoista hakkuujätettä saisi luvallisesti hakea 

omaan käyttöön, hakatut ja hoidetut metsät tulisivat siistimmiksi ja helppokul-

kuisiksi, jolloin myös marjojen ja sienten poimiminen olisi mahdollista. 

 

Esitän, että kaupungin nettisivuilla tiedotetaan asukkaille aina, kun on sallittua 

mennä omatoimisesti keräämään metsiin jäänyttä polttopuuksi kelpaavaa 

hakkuujätettä. 

 

13.3.2017 

 

Saila Rintee Raimo Sulonen 

Jarmo Rosama Helena Sukari 

Kimmo Kosonen Pekka Närhinen 

Mika Koivisto” 

 

Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi.” 

 

Kaupunginhallitus 27.3.2017 87 § 

 

”– – Kaupunginhallitus lähettää – – valtuutettu Saila Rinteen aloitteen koskien 

metsänhakkuujätteiden hyödyntämistä teknisen keskuksen valmisteltavaksi – 

–” 

 

Tekninen lautakunta 6.3.2018 33 §  

 

”Tekninen johtaja Antti Korte 1.3.2018: 

 

Raision lähimetsistä huolehditaan suorittamalla määrävälein metsänhoidollisia 

harvennushakkuita. Hakkuiden yhteydessä saatava puut myydään joko tukki-
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puiksi, kuitupuuksi tai polttopuuksi. Oksat ja ohuemmat rangat haketetaan 

polttoaineeksi. Näiden lisäksi metsään jää usein puuainesta, jota kuntalaiset 

voivat käyttää polttopuuna omissa takoissa tai uuneissa. 

 

Tällaisen polttopuun kerääminen on ollut sallittua tähänkin asti, mutta tiedot-

taminen asian suhteen on ollut vaatimatonta. Hakkuita suoritetaan pitkin vuot-

ta eri aikoihin sekä erilaisessa laajuudessa ja ihan jokaisen hakkuun osalta 

vahva tiedottaminen on vaikeaa. Isompien harvennushakkuiden suorittami-

sesta ilmoitetaan aina etukäteen alueen asukkaille. Tässä samassa yhtey-

dessä voidaan myös kertoa mahdollisuudesta polttopuun hakemiseen ja ker-

rotaan missä vaiheessa puuta on noudettavissa ja millaisia pelisääntöjä tulee 

noudattaa. Esimerkiksi hakkuutyömaan ollessa kesken, ei ole mahdollista tul-

la keräämään puuta. 

 

Päätösehdotus Tekninen johtaja Antti Korte 

 

Tekninen lautakunta antaa Saila Rinteen ym. valtuustoaloitteeseen edellä 

olevan vastauksen. 

 

 

Päätös Tekninen lautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti.” 

 

 

Kaupunginhallitus 19.3.2018 § 102 

 

”Päätösehdotus Kaupunginjohtaja Ari Korhonen 

 

Kaupunginhallitus päättää 
 

 merkitä aloitteeseen annetun vastauksen tiedokseen ja 

 saattaa sen valtuuston tietoon ja esittää valtuustolle, että se toteaa aloit-

teen loppuunkäsitellyksi.  

 
Pöytäkirja tämän asian osalta tarkastetaan heti. 
 

 

Päätös Saila Rintee ehdotti Hannele Lehto-Laurilan kannattamana valtuustoaloitteen 

vastaukseen lisättäväksi, että kaupunginhallitus velvoittaa teknisen keskuksen 

tiedottamaan verkkosivuilla aina, kun metsiin jäänyttä polttopuuksi kelpaavaa 

hakkuujätettä saa hakea. Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 

 

Kaupunginhallitus päätti yksimielisesti 

 

- merkitä aloitteeseen annetun vastauksen tiedokseen ja 

- saattaa sen valtuuston tietoon ja esittää valtuustolle, että se toteaa 

aloitteen loppuunkäsitellyksi.  

  

Pöytäkirja tämän asian osalta tarkastetaan heti.” 
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Päätösehdotus Kaupunginhallitus 

 

ehdottaa valtuustolle, että valtuusto merkitsee aloitteeseen annetun vastauk-

sen tiedokseen ja toteaa valtuustoaloitteen loppuunkäsitellyksi. 

 

Päätös  

Kaupunginhallituksen tekemä ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 

 

 

 

 

Tiedoksi   Saila Rintee  
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